
نشرة للمستهلك حسب انظمة الصيادلة )مستحضرات( 1986
يُسوق هذا الدواء بدون وصفة طبيب!

ڤي-دالجين شراب مركز للبالغين
Dipyrone 1250 mg :التركيب: كل 5 مل شراب يحوي

لقائمة المواد الغير فعالة في المستحضر انظر الفقرة 6 - "معلومات اضافية".
اقرأ النشرة بتمعن حتى نهايتها قبل استعمالك الدواء: تحوي هذه النشرة معلومات موجزة عن الدواء.

اذا كانت لديك اسئلة اخرى، توجه الى الطبيب او الصيدلي.
هذا الدواء يُسوق بدون وصفة طبيب. عليك تناول الدواء بالطريقة الصحيحة. 

هذه المستحضر غير مخصص للاطفال.
استشر الصيدلي اذا كنت بحاجة لمعلومات اخرى.

يجب عليك التوجه الى الطبيب اذا استمرت الحرارة المرتفعة لاكثر من 3 ايام او اذا استمرت الاوجاع لاكثر من 7 ايام بالرغم 
ايام.   7 تزيد عن  لفترة  العلاج  اذا استمر  يزيد  المحببات(  )ندرة  للتعرض للأجرنولوتسيتوزيس  الخطر  الدواء.  من استعمال 

)انظر فقرة أعراض جانبية(.
شراب ڤي-دالجين يحوي مادة فعالة تتبع لمجموعة الفيرازولين.

1. لماذا هذا الدواء؟
هذا الدواء مخصص لتسكين الآلام المتوسطة حتى القوية مثل آلام الرأس، الاسنان وآلام الدورة الشهرية ولتخفيض الحرارة 

المرتفعة التي لم تنخفض لطرق علاج اخرى.
2. قبل استعمال الدواء:

يُمنع استعمال الدواء اذا كنت:
يُمنع الاستعمال اذا كنت حاملاً او مرضعة.	•
يُمنع الاستعمال اذا كانت هناك حساسية للمادة الفعالة ديفيرون )ميتاميزول(، بروبيبنازون، فينازون، فنيلبوتازون او لاحد 	•

مركبات الدواء الغير فعالة.
يُمنع استعمال هذا الدواء مع الامراض البسيطة.	•
لا تستعمل هذا الدواء اذا كان معلوم لدية عن نقص في انزيم G6PD )"حساسية لفول"(.	•
يُمنع الاستعمال اذا كنت تعاني كم خلل في جهاز الدم.	•
يُمنع استعمال الدواء اذا كنت تعاني من مرض البورفيريا الكبدية الحادة )مرض وراثي الذي به يتم انتاج زائد وتجمع للبورفيرين، 	•

التي تسبب اضطرابات في الجهاز العصبي مثلا(.
يُمنع استعمال الدواء اذا كان هناك قمع لنخاع العظام )بعد العلاج الكيميائي مثلا(.	•

تحذيرات خاصة تخص استعمال الدواء:
يجب ابلاغ الطبيب قبل بداية العلاج اذا كنت تعاني او اذا عانيت في الماضي من:

الميول الى حساسية زائدة لمسكنات الآلام والادوية لعلاج التهابات المفاصل ولادوية اخرى.	•
أعراض الحساسية: في مثل هذه الحالات، من مخاطر زيادة  Anaphylactic صدمة الحساسية )انظر فقرة الاعراض الجانبية(.	•
اذا كنت تعاني من الحساسية: مثل حساسية للطعام، مشروبات روحية، حيوانات، مادة حافظة، صبغات الشعر، ادوية مختلفة، 	•

حساسية تسبب الاستما )الربو( او الطفح الجلدي المزمن )urticaria( - يجب تناول ڤي-دالجين باشراف الطبيب فقط.
مشاكل في وظيفة الكبد، الكلى نظام الجهاز الدموي )مثل تخثر أو فقر الدم(.	•
إذا كنت تعاني من امراض التي تصاحبها انخفاض خلايا الدم البيضاء.	•
إذا كنت تعاني من التهابات الشعب الهوائية )الربو( أو من تلوثات مزمنة في الجهاز التنفسي.	•

تحذيرات: قد يسبب ديفيرون لاعراض نادرة ولكنها خطرة على الحياة كصدمة الحساسية و/او اجانولوتسيتوزيس )ندرة 
المحببات(. )انظر الاعراض الجانبية(.

يُمنع استعمال هذا الدواء لفترات متقاربة او لفترة مستمرة بدون استشارة الطبيب.
اذا كانت لديك حساسية لنوع من الطعام او الدواء، فعليك ابلاغ الطبيب قبل تناول الدواء.

الزائدة لهذا الدواء نادرا لفيكوفينيا )قلة الكريات البيضاء(، ترومبوتسيتوفينيا - قلة الصفيحات )يظهر  قد تسبب الحساسية 
في زيادة امكانيات النزيف( أو لاجرنولوتسيتوزيس - ندرة المحببات )اصابة سامة لخلايا الدم البيضاء( وصدمة الحساسية. 
وتظهر هذه الاصابات في ارتفاع درجة الحرارة، قشعريرة، التهاب الحلق، صعوبة في البلع والتهاب في تجويف الفم، الانف 
أو الأعضاء التناسلية. مع ظهور احد هذه العلامات، والتي قد تظهر الساعة الأولى بعد تناول الدواء، يجب التوقف عن تناول 
الدواء فورًا واستشارة الطبيب. عند استشارتك للطبيب، يجب ابلاغه اذا كنت تتناول دواء اخر مع ڤي-دالجين في نفس الفترة.

قد يؤدي هذا الدواء للون احمر في البول الحمضي. في هذه الحالة لا يوجد مكان للقلق.
اذا كنت تتناول او اذا تناولت مؤخرًا ادوية اخرى بما في ذلك ادوية بدون وصفة ومكملات الغذاء والفيتامينات، اخبر 
اذا  او  التالية  المجموعة  من  تتناول دواء  اذا كنت  الصيدلي  او  الطبيب  ابلغ  الصيدلي. خاصة يجب  او  الطبيب  بذلك 

انهيت مؤخرًا تناول الدواء:
ادوية ضد الالتهاب غير ستيروئيدية )NSAIDS( مثل اسبرين.	•
ادوية ضد تخثر الدم )فورفرين(.	•
تسيكلوسبورين )للزراعة( - قد يسبب نقص في نسبة تسيكلوسبورين.	•
كلورفرومزين )دواء  مضاد للذهانية(.	•

استعمال ڤي-دالجين والغذاء: يجب تناول هذا الدواء مع كأس ماء، يمكن تناوله قبل او بعد الوجبة.
حمل: يُمنع استعمال الدواء اذا كنت حاملاً.

رضاعة: تُمنع الرضاعة في فترة العلاج بهذا الدواء.
الاستعمال بالاولاد: هذا الدواء غير مخصص للاولاد. لعلاج الاولاد يجب استعمال ڤي-دالجين نقاط.

السياقة: استعمال هذا الدواء بجرعات اعلى من الموصى به قد يضر بسرعة ردة الفعل، بامكانية السياقة وتشغيل ماكنات 
لذا يجب الامتناع عن السواقة، تشغيل ماكنات وكل عمل يتطلب اليقظة، الخطر يزيد اذا تم تناول الدواء مع كحول.

معلومات مهمة عن بعض مركبات الدواء: كل ملل مستحضر يحوي: 165ملغرام سوكروز والمواد الحافظة مثيل بروبان 
٢ ملغرام وبروفيل بروبان ٠.٥ ملغرام..

3. كيف تستعمل الدواء؟
حسب  الجرعة  شكوك.  ساورتك  اذا  الصيدلي  او  الطبيب  من  التأكد  عليك  الطبيب.  تعليمات  حسب  الدواء  استعمال  دائماً  يجب 

עלון לצרכן לפי תקנות הרוקחים )תכשירים( התשמ"ו-1986
התכשיר משווק ללא מרשם רופא 

וי-דלגין סירופ מרוכז למבוגרים
Dipyrone 1250 mg :הרכב: כל 5 מ"ל סירופ מכילים

לרשימת החומרים הבלתי פעילים בתכשיר ראה סעיף 6 - "מידע נוסף".
קרא בעיון את העלון עד סופו בטרם תשתמש בתרופה.

עלון זה מכיל מידע תמציתי על התרופה. אם יש לך שאלות נוספות, פנה אל הרופא או אל הרוקח.
תרופה זו ניתנת ללא צורך במרשם רופא. עליך ליטול התרופה בצורה נכונה.

התכשיר אינו מיועד לילדים.
היוועץ ברוקח אם הינך זקוק למידע נוסף.

עליך לפנות לרופא באם החום נמשך יותר מ- 3 ימים או הכאבים נמשכים יותר מ- 7 ימים למרות השימוש 
בתרופה. הסיכון לאגרנולוציטוזיס עולה אם הטיפול נמשך מעבר ל- 7 ימים. )ראה סעיף תופעות לוואי(.

סירופ וי-דלגין מכיל חומר פעיל השייך למשפחת הפיראזולינים.
1. למה מיועדת התרופה?

התרופה מיועדת לשיכוך כאבים בינוניים עד חזקים כגון כאבי ראש, שיניים, כאבי וסת ולהורדת חום גבוה 
שאינו מגיב לאמצעי טיפול אחרים.

2. לפני השימוש בתרופה
אין להשתמש בתכשיר אם:

 אל תשתמשי בתרופה כאשר הינך בהריון או מניקה.	•
פנאזון, 	• פרופיפנאזון,  )מטאמיזול(,  דיפירון  הפעיל  לחומר  רגישות  ידועה  אם  זו  בתרופה  להשתמש  אין   

פנילבוטאזון או לאחד ממרכיביה הבלתי פעילים של התרופה.
 אין להשתמש בתרופה זו למיחושים קלים.	•
 אל תשתמש בתרופה זו אם ידוע לך על חוסר באנזים G6PD )"רגישות לפול"(.	•
 אין להשתמש אם הינך סובל מליקוי במערכת הדם.	•
 אין להשתמש בתרופה זו אם הינך סובל מפורפיריה כבדית חריפה )מחלה תורשתית בה קיים ייצור מוגבר 	•

והצטברות של פורפירין, הגורמים להפרעות למשל במערכת העצבים(.
 אין להשתמש בתרופה אם קיים דיכוי של מח העצם )כגון לאחר טיפול כמותרפי(.	•

אזהרות מיוחדות הנוגעות לשימוש בתרופה
יש לדווח לרופא לפני התחלת הטיפול אם הינך סובל או סבלת בעבר מ:

 נטיה לרגישות יתר למשככי כאבים ותרופות לטיפול בדלקות פרקים ולתרופות אחרות.	•
 תסמינים הקשורים לאלרגיה: במצבים כאלה, הסיכון לשוק אנאפילאקטי עולה )ראה סעיף תופעות לוואי(.	•
צבעי 	• חומר משמר,  אלכוהולים, בע"ח,  למזון, משקאות  אלרגיה  כגון  לאלרגיות:  מנטיה  סובל  הינך  אם   

וי-דלגין  ליטול  יש   -)urticaria( שיער, תרופות שונות, אלרגיה הגורמת לאסטמה או פריחה כרונית בעור 
רק בהשגחה רפואית.

 ליקויים בתיפקוד הכבד, הכליה, מערכת הדם )כגון קרישה או אנמיה(.	•
 אם אתה סובל ממחלות שנלווית אליהן ירידה בכדוריות דם לבנות.	•
 אם אתה סובל מגנחת הסימפונות )אסטמה( או מזיהומים כרוניים של דרכי הנשימה.	•

אזהרות: דיפירון עלול לגרום לתופעות נדירות אך מסכנות חיים של שוק אנאפילקטי ו/או אגרנולוציטוזיס. 
)ראה תופעות לוואי(.

אין להשתמש בתרופה זו לעיתים קרובות או תקופה ממושכת בלי להיוועץ ברופא.
אם הינך רגיש למזון כלשהו או לתרופה כלשהי, עליך להודיע על כך לרופא לפני נטילת התרופה.

רגישות יתר לתרופה זו עלולה לגרום לעיתים נדירות ללויקופניה )מיעוט תאי דם לבנים(, טרומבוציטופניה 
)מתבטאת בעליה בנטיה לדימומים( או לאגרנולוציטוזיס )פגיעה טוקסית בכדוריות דם לבנות( ושוק. תגובה 
זו מתבטאת בחום גבוה, צמרמורות, כאב גרון, קשיי בליעה ודלקות בחלל הפה, באף, או באברי המין. עם 
הופעת אחד הסימנים הנ"ל, העלולים להופיע כבר בשעה הראשונה לאחר נטילת התרופה, יש להפסיק 
מיד נטילת התרופה ולהיוועץ עם הרופא. בהיוועצך ברופא, יש להודיעו אם נטלת תרופה אחרת בו-זמנית 

עם וי-דלגין.
תרופה זו עלולה לגרום לצבע אדום בשתן חומצי. בתופעה זו אין מקום לדאגה.

אם אתה לוקח, או אם נטלת לאחרונה תרופות אחרות כולל תרופות ללא מרשם ותוספי מזון וויטמינים, 
ספר על כך לרופא או לרוקח. במיוחד יש ליידע את הרופא או הרוקח אם הינך נוטל תרופה מהקבוצה 

הבאה או אם גמרת זה עתה הטיפול בתרופה:
 תרופות נגד דלקת שאינן סטרואידיות )NSAIDS( כגון אספירין.	•
 תרופות נגד קרישת דם )וורפרין(.	•
 ציקלוספורין )להשתלות(- תיתכן ירידה ברמת ציקלוספורין.	•
 כלורפרומזין )תרופה אנטי-פסיכוטית(.	•

שימוש בוי-דלגין ומזון: יש ליטול התרופה עם כוס מים, ניתן ליטול לפני או אחרי ארוחה.
הריון: אין להשתמש בתרופה אם הינך בהריון.
הנקה: אין להניק בזמן הטיפול עם תרופה זו.

שימוש בילדים: תרופה זו אינה מיועדת לילדים. לטיפול בילדים השתמש בוי-דלגין טיפות.
נהיגה: השימוש בתרופה זו במינונים גבוהים מהמומלץ עלול לפגום במהירות התגובה, ביכולת לנהוג 
ולהפעיל מכונות ועל כן יש להימנע מנהיגה ברכב, הפעלת מכונות ובכל פעילות המחייבת עירנות, הסיכון 

עולה אם התרופה נלקחת בשילוב עם אלכוהול.
מידע חשוב על חלק מהמרכיבים של התרופה: כל מ"ל של התכשיר מכיל: 165 מ"ג של סוכרוז והחומרים 

המשמרים: מתיל פרבן 2 מ״ג ופרופיל פרבן 0.5 מ״ג.
3. כיצד תשתמש בתרופה?

תמיד יש להשתמש בתרופה לפי הוראות הרופא. עליך לבדוק עם הרופא או הרוקח אם אינך בטוח. המינון 
לפי הוראות הרופא בלבד.

מינון מקובל בהעדר הוראה אחרת מהרופא:
המינון למבוגרים ומתבגרים מעל גיל 15 שנה )מעל משקל גוף של 53 ק"ג(:

Patient package insert in accordance with the pharmacist's regulations (preparations)1986
This medicine is sold without  prescription 

V-Dalgin Concentrated Syrup For Adults
Composition: Each 5 ml contains: Dipyrone 1250 mg 
For inactive ingredients preparation see section 6 - "more information." 
Carefully read the package leaflet before using this medicine.
This leaflet contains concise information on this medicine.
If you have additional questions, contact your doctor or pharmacist. 
This medicine is given without prescription. You must take the medicine correctly.
This medicine is not intended for children.
Consult your pharmacist if you need more information.
You should contact your doctor if the fever lasts more than 3 days or pain persists more than  7 days 
despite the treatment. Risk of agranulocytosis increases if treatment continues beyond 7 days. (See 
the side effects section).
V-Dalgin Syrup- contain active substance belonging to the chemical family Pyrazolones
1. What is the medicine for?
The medicine is designed to relieve moderate to strong pain such as headaches, teeth, menstrual 
cramps and high fever with no response to other treatment measures.
2. Before using this medication
Do not use this medicine:
•	If you are pregnant or breastfeeding.
•	if you are hypersensitive to the active ingredient Dipyrone (Metamizol), Propyphenazone, Phenazone, 

Phenylbutazone or any of the other inactive ingredient of this medicine.
•	For minor ailments.
•	If you know of a deficiency of the enzyme G6PD ("Faba beans Sensitivity").
•	If you suffer from impaired blood system.
•	If you suffer from the acute hepatic porphyria (a hereditary disease in which there is increased 

production and accumulation of porphyrin, causing nervous system disorders for example).
•	If there is a suppression of the bone marrow (such as after treatment with chemotherapy).
Special warnings concerning the use of this medicine
Consult your doctor before starting treatment if you suffer or have suffered in the past from:
•	Tendency for hypersensitivity to painkillers and medicines for treating arthritis and other medicines.
•	Allergy symptoms: In these cases, the risk of anaphylactic shock increases (see the side effects 

section).
•	If you suffer from a tendency to allergies: such as food allergy, alcoholic beverages, animals, 

preservatives, hair dyes and different medications, allergy that causes asthma or chronic skin rash 
(urticaria) – V-dalgin should be taken only under medical supervision.

•	Abnormalities of Liver function, kidney, circulatory system (such as clotting or anemia).
•	If you suffer from diseases causing decreased white blood cells.
•	If you suffer from asthma or chronic infections of the respiratory tract.
Warnings: Dipyrone may cause rare but life-threatening anaphylactic shock and or agranulocytosis. 
(See the side effects section).
Do not use this medicine frequently or for prolonged periods without consulting a doctor.
If you are sensitive to any food or medicine, inform your doctor before taking this medicine.
Hypersensitivity to this medicine may cause rarely leucopenia (decreased white blood cells count), 
thrombocytopenia (expressed in bleeding tendency) or agranulocytosis (toxic damage to white 
blood cells) and shock. This response is manifested by high fever, chills, sore throat, difficulties in  
swallowing, and inflammation of the oral cavity, nose or genitals. With the advent of these signs, which 
may appearas early as the first hour after taking the medication, stop taking the medicine immediately 
and consult your doctor. You must also inform your doctor, if you have been taking concurrently any 
other medicine with V- dalgin.
This medicine may cause a red color in acidic urine. This should not be a concern.
If you take, or have taken recently other medicines including non-prescription medicines and 
dietary supplements or vitamins, tell your doctor or pharmacist. In particular, inform your 
doctor or pharmacist if you are taking or if you have just finished treatment with medication 
of the following groups:
•	Non steroidal Anti-inflammatory medicines (NSAIDS) such as aspirin.
•	Anticoagulants (warfarin).
•	Cyclosporine (for Transplants) - may decrease the level of cyclosporine.
•	Chlorpromazine (anti - psychotic drug).
Using V-dalgin and food: Take this medicine with a glass of water, can be taken before or after a meal.
Pregnancy: Do not use this medication if you are pregnant.
Nursing: Do not breastfeed during treatment with this medicine.
Use in children: This medicine is not intended for children. For the treatment of children use 
V-dalgin drops.
Driving: Use of this medicine at higher doses than recommended may impair reaction time, the 
ability to drive and operate machinery and therefore these activities should be avoided, while using 
at higher doses. The risk increases if the medicine is taken with alcohol.

Important information about ingredients of this medicine: Each 1 ml of the medicine contains 
165mg sucrose, and the preservatives: 2mg Methyl Paraben, 0.5mg Propyl Paraben.
3. How to use this medicine?
Always use this medication by your doctor instructions. You should check with your doctor or pharmacist 
if you are unsure.



Recommended dosage unless otherwise prescribed:
Recommended dosage to adults and adolescence above 15 years of age (above 53Kg body weight):
2 to 4 ml with water as needed up to 3 times a day.
Take the medicine at intervals of 6-8 hours.
Do not take the dose more than three times at 24 hours.
Do not exceed the recommended dose.
This medicine is not intended for children.
If the fever lasts more than 3 days or pain persists more than 7 days despite the treatment, contact 
your doctor. Risk of agranulocytosis increase if treatment continues beyond 7 days. (See the side 
effects section).
If you accidentally took an overdose, or if a child has accidentally swallowed the medicine, 
proceed immediately to the doctor or emergency room of a hospital and bring the medicine package.
Effects of overdose:
Nausea, vomiting, abdominal pain, kidney dysfunction, and more rarely: dizziness, convulsions, 
unconsciousness, decreased blood pressure, shock, arrhythmias.
Taking very high doses of the medicine, urine may turn red.
If you forget to take the medication: Do not take two doses together to make up the missed dose.
Continue the treatment as recommended by your doctor.
4. Side Effects
Like all medicines, the use of V-dalgin may cause side effects in some users. Do not panic reading 
list of side effects. You might not suffer from any of them.
Consult a doctor immediately if you experience:
The main side effects of the medicine are symptoms of hypersensitivity. They include:
Anaphylactic shock and agranulocytosis. These are rare but life-threatening. They can occur even if 
in the past you have taken the medicine without complications. They can occur in the first hour after 
taking the medication, but also several hours afterwards.
- Anaphylactic shock - a phenomenon of hypersensitivity strongly expressed in a cold sweat, severe 

rash all over the body, swelling of the skin or throat, blisters in the mucosal tissues, dizziness, 
shortness of breath, nausea, vomiting, stomach irritation, rapid pulse, feeling of tightness in the chest 
and a sharp drop in blood pressure .(Rare) Stop  the treatment and call medical help immediately!
Meanwhile, until the arrival of the doctor one should put the patient on his back, lift his feet and 
warm him up by a blanket.

- Hypersensitivity to this medicine may cause rarely leucopenia (decreased white blood cells), 
thrombocytopenia (expressed in bleeding tendency) or agranulocytosis (toxic damage to white 
blood cells).

Risk of agranulocytosis increases when the medicine is taken for more than seven days.
This response has the expression of high fever, chills, sore throat, difficulties in swallowing, and 
inflammation in the oral cavity, nose or genitals. Deterioration in general health (such as fatigue or 
weakness).
If you are taking in parallel antibiotics - these signs may be weaker.
With the appearance of these symptoms, stop taking the medicine immediately and consult your doctor.
- Skin or mucousal tissues: In a few cases you may suffer from:

Stevens-Johnson syndrome or Lyell's syndrome - these are skin reactions severe and life-threatening, 
such as a rash or blisters in mucosal tissues - Stop treatment and contact your doctor immediately!

- in rare cases, particularly in situations of decreased blood volume in patients with a history of renal 
disease and in cases of overdose, there might be: Renal dysfunction such as decreased or lack 
of urination, kidney inflammation or urinary protein excretion.   (Rare): stop treatment immediately 
and contact the doctor!

If any of the side effects gets worse, or if you suffer side effects not mentioned in the leaflet, consult 
your doctor.
Side effects may be reported to the Ministry of Health by clicking the link “Report of side effects due 
to medication” on the home page of the Ministry of Health website (www.health.gov.il), which will open 
an online form for reporting side effects.
5. How to store your medicine
Avoid poisoning! This medicine and other medicines must be kept out of the reach of children and / 
or infants, to avoid poisoning. Do not induce vomiting without a direct order from a doctor.
Do not take medicines in the dark! Check the label and the dose each time you take the medicine. 
Wear glasses if you need them.
Do not use after the expiration date (exp. date) shown on the packaging. Expiry date refers to the 
last day of that month.
Store below 25ºC in a dark place.
May be used up to 1 months from first opening.
6. More information
In addition to the active medicine also contains: Sucrose 825mg/ml, saccharine sodium (7.3mg/5ml), 
alcohol 95%, tween 20, orange oil, ,polysorbate 20, caramel sol., Disodium phosphate heptahydrate, 
momosodium phosphate, methyl paraben, propyl paraben, butylated hydroxytoluene, purified water
How this medicine looks and the contents of the package:
Brown glass vial containing 50 ml yellow aqueous solution, and a dose measuring device.

Manufacturer and registration holder: Vitamed Pharmaceutical Industries Ltd.,
P.O.B. 114, Binyamina 3055002 Israel.
Registration Number: 115 41 28046
This leaflet has been examined and approved by the Ministry of Health on 06-2012

تعليمات الطبيب فقط.
الجرعة الموصى بها اذا لم تكن هناك تعليمات اخرى من الطبيب:
الجرعة للكبار والفتيان فوق سن 15 سنة )فوق 53 كغم وزن جسم(:

2-4 مل مع ماء حسب الحاجة حتـى 3 مرات في اليوم.
يجب تناول الجرعات بفارق زمن 6-8 ساعات.

يُمنع تناول جرعة اكثر من 3 مرات في 24 ساعة.
يُمنع تجاوز الجرعة الموصى بها.

المستحضر غير مخصصة للاولاد.
اذا استمرت الحرارة لاكثر من 3 ايام او استمرت الالام الكثر من 7 ايام بالرغم من استعمال الدواء يجب التوجه للطبيب. الخطر 

للتعرض للأجرنولوتسيتوزيس )ندرة المحببات( يزيد اذا استمر العلاج لفترة تزيد عن 7 ايام. )انظر فقرة أعراض جانبية(.
اذا تناولت خطأ جرعة زائدة او اذا تناول ولد خطأ من الدواء، فيجب التوجه للطبيب فورًا او لغرفة الطوارئ في المستشفى 

واحضار عبوة الدواء معك.
اعراض الجرعة الزائدة:

الغثيان، التقيؤ، آلام البطن، اصابة وظائف الكلى، وفي حالات نادرة اكثر: دوار، التشنجات، فقدان الوعي، انخفاض ضغط الدم، 
صدمة، عدم انتظام ضربات القلب.

عند تناول جرعات عالية جدا من الدواء، قد يتحول البول إلى اللون الأحمر.
إذا نسيت تناول الدواء: لا تأخذ جرعتين معا لتعويض الجرعة الفائتة.

يجب مواصلة العلاج على النحو الموصى به من قبل الطبيب.
4. الاعراض جانبية:

كما هو الحال بالنسبة لكل دواء، استعمال ڤي-دالجين قد يؤدي لاعراض جانبية لدى بعض المستخدمين.
لا تخف عند قراءتك للاعراض الجانبية. فقد لا تتعرض لاي منها.

يجب التوجه للطبيب فورًا اذا احسست بـ:
الاعراض الجانبية الاساسية للدواء هي اعراض حساسية زائدة. حيث تشمل:

صدمة الحساسية انافيلكتي واجرنولوتسيتوزيس. هذه اعراض نادرة ولكنها خطرة على الحياة. قد تظهر حتى اذا استخدمت 
الدواء في الماضي بدون مشاكل. قد تظهر ايضًا في الساعة الاولى من تناول الدواء، كذلك عدة ساعات بعدها.

- صدمة الحساسية  - ظاهرة من الحساسية الزائدة المفرطة التي تظهر بتعرق بارد، طفح جلدي شديد في جميع انحاء الجسم، 
تورم في الجلد او الحلق، بثور مخاطية، دوخة، ضيق في التنفس، غثيان، تقيؤ، تهيج في المعدة، نبض سريع، الشعور بضيق 

في الصدر وانخفاض حاد في ضغط الدم. )نادر( اوقف العلاج واطلب المساعدة الطبية فورًا.
في هذه الاثناء حتى وصول الطبيب يجب استلقاء المريض على ظهره، رفع قدميه. يفضل رفع درجة حرارة جسمه بواسطة 

بطانية.
)انخفاض في  البيضاء(، ترومبوتسيط اوبينيا  الدم  الدواء قد يؤدي نادرًا للوكوفينيا )نقص كريات  الزائدة لهذا  - الحساسية 

الصفائح الدموية التي تظهر في ازدياد الرغبة في الصمت( او لاجرنولوتسيتوزيس )تلف تسممي لكرياء الدم البيضاء(.
الخطر للتعرض لاجرنولوتسيتوزيس يزيد في حالة تناول الدواء لفترة تزيد عن 7 ايام.

هذه الاعراض تظهر بارتفاع درجة الحرارة، قشعريرة، الم الحلق، صعوبة في البلع، والتهاب في الأنف أو الفم أو الأعضاء 
التناسلية. تدهور في الصحة العامة )مثل التعب أو ضعف(.

اذا كنت تتناول بالمقابل مضادات حيوية - قد تكون الاعراض اعلاه اضغف.
عند ظهور احد الاعراض اعلاه، يجب التوقف فورًا عن تناول الدواء واستشارة الطبيب.

- اعراض جلدية او اغشية مخاطية:
في حالات نادة قد: Stevens-johnson syndrome او Lyell's syndrome - هذه هي الاعراض الجلدية الشديدة والخطيرة 

على الحياة مثل الطفح الجلدي أو ظهور بثور الأغشية المخاطية. - توقف عن العلاج وتوجه للطبيب فورًا!
- في حالات نادرة، وخاصة في حالات انخفاض حجم الدم، لدى مرضى الذين عانوا من مرض كلوي وفي حالات الجرعة 
الزائدة، قد يحدث: ضعف الكلى مثل انخفاض أو انعدام التبول، التهاب الكلى أو إفراز بروتين في البول. )نادرة(: توقف عن 

العلاج فورًا وتوجه للطبيب!
إذا كان هناك تفاقم في أي من الآثار الجانبية، أو إذا كنت تعاني من آثار جانبية غير المذكورة في النشرة، فعليك استشارة الطبيب.

يمكن إبلاغ وزارة الصحة عن أعراض جانبية بواسطة الضغط على الرابط: “ابلاغ عن أعراض جانبية بسبب علاج دوائي” 
الموجود في الصفحة الرئيسية لموقع وزارة الصحة )www.health.gov.il( الذي يصلك باستمارة للتبليغ عن أعراض جانبية.

5. كيف تخزن الدواء؟
امنع/ي التسمم! يجب حفظ هذا الدواء وكل دواء آخر في مكان مغلق بعيدًا عن متناول ايدي الاطفال و/او الرضع وهكذا تمنع 

التسمم. لا تتسبب بالتقيؤ بدون تعليمات واضحة من الطبيب.
يُمنع تناول ادوية في الظلام! افحص العبوة والجرعة في كل مرة تتناول فيها الدواء.

ضع/ي نظارات اذا كنت بحاجة اليها.
الصلاحية  انقضاء  تاريخ  العبوة/  الظاهر على ظهر   )exp. date( الصلاحية  انقضاء  بعد  الدواء  يُمنع استعمال 

يُظهر اليوم الاخير لنفس الشهر.
يجب حفظ الدواء تحت درجة حرارة C°25 وفي مكان مظلم.

يُمنع استعمال المستحضر بعد انقاء شهر على فتحه لاول مرة.
6. معلومات اخرى:

 Sucrose (825mg/5ml), Saccharine sodium (7.3mg/5ml), على:  كذلك  الدواء  هذا  يحتوي  الفعالة  المادة  الى  بالاضافة 
 Alcohol 95%, Tween 20, Orange oil, Polysorbate 20, Caramel sol., Disodium phosphate heptahydrate,
Momosodium phosphate, Methyl paraben, Propyl paraben, Butylated hydroxytoluene, Purified water.

كيف يبدو الدواء وما هو محتوى العبوة:
قنينة زجاجية بنية اللون تحوي 50 مل محلول اصفر. وحقنة قياس.

المنتج وصاحب الامتياز: ڤيتاميد لصناعة الادوية م.ض. ص.ب. 114، بنيامينا 3055002 
رقم تسجيل الدواء: 28046 41 115

فُحصت هذه النشرة وصودقت بواسطة وزارة الصحة في 06/2012
القراءة، كتبت هذه النشرة بصيغة المذكر. لكن بالرغم من هذا، فإن الدواء مخصص للاستخدام من قبل  للبساطة وسهولة 

الجنسين. 

2 עד 4 מ"ל עם מים לפי הצורך עד 3 פעמים ביום.
יש ליטול את התרופה במרווחי זמן של 6-8 שעות.

אין ליטול מנה יותר מ-3 פעמים ב-24 שעות.
אין לעבור על המנה המומלצת.

התכשיר אינו מיועד לילדים.
עליך לפנות לרופא באם החום נמשך יותר מ- 3 ימים או הכאבים נמשכים יותר מ- 7 ימים למרות השימוש 

בתרופה. הסיכון לאגרנולוציטוזיס עולה אם הטיפול נמשך מעבר ל- 7 ימים. )ראה סעיף תופעות לוואי(.
אם נטלת בטעות מנת יתר או אם בטעות בלע ילד מן התרופה, יש לפנות מיד לרופא או לחדר מיון של 

בית חולים ולהביא את אריזת התרופה.
תופעות של מינון יתר:

בחילה, הקאות, כאב בטן, פגיעה בתפקודי כליה, ובמקרים נדירים יותר: סחרחורת, עוויתות, חוסר הכרה, 
ירידה בלחץ הדם, שוק, הפרעות בקצב הלב.

בנטילת מינון מאד גבוה של התרופה, צבע השתן עלול להפוך לאדום.
אם שכחת ליטול את התרופה: אין ליטול שתי מנות יחד כדי לפצות על מנה שנשכחה.

יש להתמיד בטיפול כפי שהומלץ על ידי הרופא.
4. תופעות לוואי

כמו לכל תרופה, השימוש בוי-דלגין עלול לגרום לתופעות לוואי בחלק מהמשתמשים.
אל תיבהל למקרא רשימת תופעות הלוואי. יתכן ולא תסבול מאף אחת מהן.

יש לפנות לרופא מיד אם הינך חש ב:
תופעות הלוואי העיקריות של התרופה הם תופעות של רגישות יתר. הן כוללות:

שוק אנאפילקטי ואגרנולוציטוזיס. אלו הן תופעות נדירות אך מסכנות חיים. הן יכולות להתרחש אפילו אם 
בעבר נטלת את התרופה ללא סיבוכים. הן יכולות להתרחש כבר בשעה הראשונה לאחר נטילת התרופה, 

אך גם מספר שעות לאחריה.
הגוף,  בכל  חמורה  בפריחה  קרה,  בזיעה  חריפה המתבטאת  יתר  רגישות  של  תופעה  אנפילקטי-  שוק   -
גירוי  נפיחות של העור או של הלוע, שלפוחיות ריריות, סחרחורת, קוצר נשימה חמור, בחילה, הקאה, 
עזרה  והזעק  הטיפול  הפסק  )נדיר(  הדם.  בלחץ  חדה  וירידה  בחזה  לחץ  הרגשת  מהיר,  דופק  בקיבה, 

רפואית מיד!
ע"י  גופו  רצוי לחמם את  רגליו.  גבו, להרים את  יש להשכיב את החולה על  בינתיים עד הגעת הרופא 

שמיכה.
- רגישות יתר לתרופה זו עלולה לגרום לעיתים נדירות ללויקופניה )מיעוט תאי דם לבנים(, טרומבוציטופניה 
)ירידה בטסיות הדם המתבטאת בעליה בנטיה לדמומים( או לאגרנולוציטוזיס )פגיעה טוקסית בכדוריות 

דם לבנות(.
הסיכון לאגרנולוציטוזיס עולה אם התרופה ניטלת מעבר ל 7 ימים.

תגובה זו מתבטאת בחום גבוה, צמרמורת, כאב גרון, קשיי בליעה ודלקות בחלל הפה, באף, או באברי המין. 
הרעה בהרגשה הכללית )כגון עייפות או חולשה(.

אם הנך נוטל במקביל אנטיביוטיקה- יתכן והסימנים הנ"ל יהיו חלשים יותר.
עם הופעת אחד הסימנים הנ"ל, יש להפסיק מיד נטילת התרופה ולהיוועץ עם הרופא.

- תופעות עוריות או ריריות:
עוריות חריפות  - אלו הם תגובות   Lyell's syndrome או   Stevens-johnson syndrome ייתכן:  בודדים  במקרים 

ומסכנות חיים כגון פריחה או שלפוחיות ריריות. - הפסק הטיפול ופנה לרופא מייד!
- במקרים נדירים, בעיקר במצבים של ירידה בנפח הדם, בחולים עם עבר של מחלות כליה ובמקרים של 
מינון יתר, יתכן: הפרעה בתפקודי כליה כגון ירידה או חוסר במתן שתן, דלקת כליות, או הפרשה של חלבון 

בשתן. )נדיר(: הפסק הטיפול מיד ופנה לרופא!
אם אחת מתופעות הלוואי מחמירה, או אם הינך סובל מתופעת לוואי שלא הוזכרה בעלון, עליך להתייעץ 

עם הרופא.
ניתן לדווח על תופעות לוואי למשרד הבריאות באמצעות לחיצה על הקישור “דיווח על תופעות לוואי עקב 
טיפול תרופתי” שנמצא בדף הבית של אתר משרד הבריאות )www.health.gov.il( המפנה לטופס המקוון 

לדיווח על תופעות לוואי. 
5. איך לאחסן את התרופה

מנע הרעלה! תרופה זו וכל תרופה אחרת יש לשמור במקום סגור מחוץ להישג ידם של ילדים ו/או תינוקות 
ועל ידי כך תמנע הרעלה. אל תגרום להקאה ללא הוראה מפורשת מהרופא.

אין ליטול תרופות בחושך! בדוק התווית והמנה בכל פעם שהינך נוטל תרופה.
הרכב משקפיים אם הינך זקוק להם. 

אין להשתמש בתרופה אחרי תאריך התפוגה )exp. date( המופיע על גבי האריזה. תאריך התפוגה מתייחס 
ליום האחרון של אותו חודש.

יש לאחסן מתחת ל- 25ºC ובמקום חשוך.
אין להשתמש בתכשיר בתום חודש מפתיחתו הראשונה.

6. מידע נוסף
 Sucrose (825mg/5ml), Saccharine sodium (7.3mg/5ml), Alcohol :נוסף על החומר הפעיל התרופה מכילה גם
 95%, Tween 20, Orange oil, Polysorbate 20, Caramel sol., Disodium phosphate heptahydrate, Momosodium
phosphate, Methyl paraben, Propyl paraben, Butylated hydroxytoluene, Purified water.

כיצד נראית התרופה ומה תוכן האריזה:
צהובה,  מ"ל תמיסה   50 המכיל  חומה  זכוכית  בקבוק 

ומזרק מדידה. 

תעשיות  ויטאמד  הרישום:  ובעל  יצרן 
בנימינה   ,114 ת"ד  בע"מ,  פרמצבטיות 

3055002 ישראל.
מספר רישום: 28046 41 115 

עלון זה נבדק ואושר ע"י משרד הבריאות ב- 06/2012
לשם הפשטות והקלת הקריאה, עלון זה נוסח בלשון 
זכר. על אף זאת, התרופה מיועדת לבני שני המינים.
260x200                                                14-610501


